
 

 

 
 
Beantwoording vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-24-789319 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

31 januari 2024 

 
Fractie: 

 
Hart voor Medemblik 

 
Raadslid: 
 

 
R.H.W. Mensink 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen HvM ondergelopen fietspad Oosterdijk (Urgent) 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

 
Inleiding 
Wat begon als een, tot op zekere hoogte, uniek en wellicht mooi soort van natuurverschijnsel ontvouwt zich 
meer en meer tot een nachtmerrie. 
Door de hoge waterstand in het IJsselmeer is begin dit jaar het Nesbos in Wervershoof onder water gelopen. 
Sinds die tijd is het fietspad afgesloten. 
Zodoende moeten (brom)fietsers en voetgangers nu al bijna vier (!) weken gebruik maken van de dijk, wat door 
het drukke verkeer verre van goed voelt. 
Deze middag heb ik gekeken naar de huidige stand van zaken. Er staan bordjes met “tijdelijk fietsers op de 
rijbaan” en er was één pomp in werking. 
Een groot deel van het fietspad staat nog onder water. Als dit de situatie is na bijna één maand dan lijkt er 
weinig schot in de zaak te zitten. 
Voor al diegenen die nu, vaak dagelijks, met deze situatie te maken hebben heeft Hart voor Medemblik de 
volgende vragen: 
 
1.  Erkent u dat het onwenselijk is voor (brom)fietsers en voetgangers en dan met name 

(schoolgaande) fietsers om voor zo’n lange tijd  niet gebruik te kunnen maken van het 
nu ondergelopen fietspad? 
 

antwoord   

2. Vanaf wanneer zou het fietspad weer gebruikt kunnen worden? 

Antwoord  

3. Welke mogelijkheden ziet u om de trage voortgang te versnellen? 
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Antwoord  

4. Kunnen er meer pompen ingehuurd worden? 

Antwoord  

5. Kunnen pompen, in plaats van 8 uur per dag overgaan naar 24 uur per dag, eventueel 
met inzet van beveiliging om vandalisme tegen te gaan? 

Antwoord  

6. Maatregelen ter bevordering van de verkeersveiligheid die nog genomen kunnen worden 
voor de periode dat het fietspad nog niet beschikbaar is zijn uiteraard van harte 
welkom. Ziet u, naast de reeds geplaatste bordjes nog andere opties? 

Antwoord  

 


